

BUREAU VERITAS
Certification



«CC RusWelding», LLC

65, Profsoyuznaya str., bld. 1, Moscow, 117342, Russia

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 14001:2015

Scope of certification

Performing functions of general contractor in the management of construction, reconstruction, and overhaul of civil and industrial facilities, including objects of the fuel, energy, oil, gas complexes, and transport infrastructure

Original cycle start date:	08 September 2021
Expiry date of previous cycle:	N/A
Certification Audit date:	N/A
Certification cycle start date:	08 September 2021
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on:	07 September 2024

Certificate No: **RU003869**

Version: **1**

Revision date: **08 September 2021**

Technical manager
JSC "Bureau Veritas Certification Rus"
Vera V. Skitina



0008

Certification body address: 5th Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom
Local office: JSC "Bureau Veritas Certification Rus", 30, Marshala Proshlyakova str., 123458, Moscow, Russia

For further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements, please call: +7 495 228 7848



BUREAU VERITAS
Certification



ООО «СК РусВелдинг»

ул. Профсоюзная, 65, к.1, г. Москва, 117342, Россия

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch удостоверяет, что Система Менеджмента вышеупомянутой организации проверена и признана соответствующей требованиям стандарта, указанного ниже

ISO 14001:2015

Область сертификации

Выполнение функций генерального подрядчика при управлении строительством, реконструкцией и капитальным ремонтом объектов гражданского и промышленного назначения, включая объекты топливно-энергетического и нефтегазового комплексов, транспортной инфраструктуры

Первоначальная дата сертификации:	08 сентября 2021
Окончание действия предыдущего сертификата:	N/A
Дата Сертификационного аудита:	N/A
Дата начала Сертификационного цикла:	08 сентября 2021
При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации, окончание действия сертификата:	07 сентября 2024

Сертификат №: **RU003869**

Версия: **1**

Дата ревизии: **08 сентября 2021**

Технический директор
АО «Бюро Веритас Сертификейшн Русь»
В.В. Скитина



0008

Адрес органа по сертификации: 5th Floor, 66 Prescot Street, London E1 8HG, United Kingdom
Локальный офис: АО «Бюро Веритас Сертификейшн Русь», ул. Маршала Прошлякова 30, г.Москва, 123458, РФ

За дополнительными разъяснениями относительно области сертификации, срока действия сертификата и применимости требований системы менеджмента, пожалуйста, позвоните: +7 495 228 7848

